

Еженедельник новостей МДС, 25-30 ноября 2019

IBC Weekly News, November 25-30, 2019

27 ноября

Представители Аппарата Президента КР, Комитета по развитию промышленности и предпринимательства при НСУР и МДС обсудили **предстоящее заседание комитета**.

29 ноября

На [круглом столе](#), проведенном ГСБЭП, выявлены **проблемы, препятствующие ведению бизнеса в стране**.

Представители МДС и [International Alert Kyrgyzstan](#) обсудили пути улучшения **диалога недропользователей с местными сообществами**.

29-30 ноября

Участники [выездного заседания Бизнес Кенеша](#) обсудили итоги 2019-го, утвердили план на 2020, а также **план устойчивого развития Совета**.

November 27

Representatives of the President's Office, the Industry and Entrepreneurship Development Committee and IBC leadership discussed issues of the **upcoming Committee meeting**.

November 29

Participants in the [roundtable held by the Financial Police](#) identified **problems that impede doing business** in Kyrgyzstan.

Representatives of IBC and [International Alert Kyrgyzstan](#) discussed ways to improve the **dialogue of subsoil users with local communities** in the regions.

November 29-30

The participants of the [Business Kenesh retreat](#) considered the results of 2019, approved a plan for 2020, as well as the Council's **Sustainable Development Action Plan**.

Объявления

11 декабря в Лахоре, Пакистан состоится [9-й Глобальный форум](#) по **исламскому микрофинансированию**.

Announcements

On December 11, 2019, the [9th Global Islamic Microfinance Forum](#) will be held in **Lahore, Pakistan**.

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР за **25-29 ноября**.

Law review

IBC has compiled [a weekly review](#) for **November 25-29, 2019** about the most important changes in the Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Представляем [дайджест СМИ](#) за **25 ноября — 1 декабря**: экономика, финансы, бизнес, инвестиции.

Weekly media digest

IBC presents you a [weekly media digest](#) for **November 25 — December 1, 2019** on economy, business and investment.

МДС в СМИ

28 ноября

В ИАЦ "Кабар" состоялась запись видео, подготовленного МДС на тему: «Что дает бизнесу цифровизация услуг госорганов в Кыргызстане?»

IBC in the media

November 28

The [Kabar IAC](#) recorded a video prepared by IBC on the topic: "How do government agencies provide digital services to businesses in Kyrgyzstan?"

События на 2-6 декабря

3 декабря

[Круглый стол](#) «Государственно-частное партнерство: сотрудничество или соперничество?!» Контакты: +996770535360, gavhar.ashirova@gmail.com

2-3 декабря

Практическая конференция, посвященная 5-летию образования ЕАЭС.

Events for December 2-6

December 3

[Roundtable](#) "Public-private partnership: collaboration or rivalry?" For participation, please contact: +996770535360, gavhar.ashirova@gmail.com

December 2-3

Practical conference dedicated to the 5th anniversary of the EAEU.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.